
 

 

 

 

 
 

 

Marktcommissie 
Vergadering van 20 mei 2008 
 
  
 
Verslag 
 
 
Aanwezig: 
Wethouder S. Strous (voorzitter), B. de Vos (marktmeester), A. Mahu,  
B. Mahu, E. Smits, H. Hoens, A. Maseland, J. Tromp, B. Tebrunsvelt en  
B. Petit (verslaglegging). 
 
Afwezig: 
P. de Jong (secretaris) 
H. Bex 
 
1. Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
Secretaris P. de Jong heeft zich afgemeld; hij is wel hersteld. 
H. Bex is afwezig wegens ziekte. B. de Vos zal namens de commissie een attentie 
bezorgen. 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
De mededelingen worden per agendapunt behandeld aan de hand van het verslag dat de 
marktmeester heeft uitgedeeld.  
 
3. Verslag van de vorige vergadering d.d. 26 februari jl. 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
 
4. Bakker Rongen. 
Aan de marktcommissie wordt advies gevraagd over de uitbreiding van verkoopruimte, 
uitbreiding assortiment en verplaatsing naar het centrum van de Nieuwe Markt. 
Voorgesteld wordt  om als standplaats de voormalige standplaats van Hovestad en 8 m1 
van de standplaats van mw. Hendriks-Frenken (boeken) aan te wijzen. Hierdoor ontstaat 
een “dubbel blok”van 2 x 2 kramen. Mw. Hendrikx is bereid haar rij over te steken. 
Aangezien het plaatsen van een publiekstrekker op het centrum van de Nieuwe Markt in 
het algemeen belang  van de markt is, gaat de meerderheid van de commissie akkoord 
met dit voorstel. 
 
5. Aantrekkelijkheid markt (nieuwe marktkooplieden). 
De heer Mosselman heeft zijn vaste standplaatsvergunning opgezegd. Mw. Van de Voort 
(textiel) heeft zich voor deze plaats kandidaat gesteld. 
De commissie is van mening dat getracht moet worden de Nieuwe Markt optimaal te 
bezetten. Door de komst van bakker Rongen zal de Nieuwe Markt waarschijnlijk meer 
publiek aantrekken. 
Voorlopig de voormalige plaats van Mosselman invullen door een verkoopwagen of 
voorlopige standplaats. Indien te zijner tijd de Nieuwe Markt vol is, kan alsnog worden 
bekeken of aan mw. Van de Voort een (tijdelijke) standplaats wordt toegewezen. 
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6. Evaluatie marktopstelling na revitalisering. 
Bij het doorvoeren van aanpassingen op de Markt blijft het uitgangspunt dat ten behoeve 
van de veiligheid de calamiteitenroute open blijft en dat daardoor het open karakter van 
de Markt tussen de St. Martinuskerk en het museum blijft gehandhaafd. Hierdoor zijn 
alleen weinig ingrijpende veranderingen mogelijk. 
Met het eventueel plaatsen van een kraam met dierenbenodigdheden in de rij van 
Zwarthoed, gaat de commissie akkoord. 
B. de Vos gaat actief op zoek naar een structurele invulling. Samen met de voorzitter zal 
hij een aantal markten bezoeken. 
  
Mw. Mahu merkt op dat de standwerkers in de Langstraat dozen en plastic zakken achter 
hun kramen plaatsen. 
Verzocht zal worden dit netjes op te ruimen. De marktmeester houdt hierop extra toezicht 
en spreekt kooplieden hierop aan. 
 
Dhr. Mahu vraagt aandacht voor de “schorten” voor de kramen. 
De marktmeester antwoordt dat deze schorten zijn besteld. 
 
Mw. Maseland attendeert op de gevaarlijke situatie door de trekhaak van de kebab- en 
olijvenwagen. 
De marktmeester zal bekijken of dit verholpen kan worden door het plaatsen van pilonen. 
 
Dhr. Tromp deelt mede dat dhr. Beijers graag voor zijn kraam wil uitpakken. 
Er is bewust gekozen om dit niet te doen. De situatie zal dan ook voorlopig gehandhaafd 
blijven. 
 
7. Vast plaatsen van kooplieden in de Langstraat. 
Er is geen draagvlak bij de winkeliers voor een permanente plaatsing van de marktkramen 
in de Langstraat, tussen de Maasstraat en Van Berlostraat. Ook leegloop van de Nieuwe 
Markt vindt men niet wenselijk. 
Om eraan bij te dragen dat de Nieuwe Markt beter opgevuld is, kan wellicht het ijs-
/wafelkraampje blijven staan tijdens de markt.  
 
8. Reclamegelden. 
De commissie adviseert tot invoering van inning reclamegelden als onderdeel van het 
marktgeld met ingang van 1 januari 2009. 
Indien het college hiermee akkoord gaat, dient deze wijziging in de Verordening heffing en 
invordering marktgelden door de raad te worden vastgesteld. 
 
9. Markt Stramproy. 
De kramenzetter Schuman komt 28 mei a.s. voor de laatste keer in Stramproy. 
Dhr. Tromp merkt op dat Stramproy een kerkdorp is van de gemeente Weert. In andere 
gemeenten wordt de kramenzetter geacht de kerkdorpen erbij te nemen, ook al is dit niet 
winstgevend. 
Dhr. Smits is van mening dat de hogere kosten aan de kramenzetter niet verhaald moeten 
worden op het marktgeld. 
 
Voor wat betreft de opstelling van de kramen stelt de heer Mahu (namens de centrale 
vereniging ambulante handel) voor om 2 rijen kramen te plaatsen parallel aan de winkels 
(kleding, café, fietsenwinkel, sportzaak/post). De marktlieden welke het eerst aanwezig 
zijn dienen hun kramen zodanig te plaatsen dat deze goed zichtbaar zijn vanuit de weg 
(Julianastraat). 
De marktmeester zal dit bespreken met de verkeersdeskundige en eventueel nagaan hoe 
de plaatselijke ondernemers hier tegenover staan.  



 

 3

 
9. Rondvraag en sluiting 
 
Mw. Maseland deelt mede dat op de Markt, ter hoogte van de Beekstraat, kabels los 
liggen. 
 
Dhr. Tromp informeert naar de stroomkast. Hiervoor is opdracht verstrekt. 
 
Dhr. Smits vraagt of de komende winter een ijsbaan in Weert komt. 
Hierover wordt voor de zomer een beslissing genomen door het gemeentebestuur. 
 
CWP heeft gevraagd of het mogelijk is dat een 2e lid plaatsneemt in de marktcommissie. 
De voorzitter deelt mede dat dit niet mogelijk is. De marktcommissie bestaat momenteel 
uit 10 leden. Gelet op het reglement van de collegeadviescommissie mag de commissie uit 
maximaal 10 leden bestaan.  
 
Niks meer aan de orde zijnde sluit de wethouder de vergadering. 
 
De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 9 september a.s. om 19.30 uur 
in de B en W kamer van het stadhuis te Weert. 
 


